

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	497 尊貴的主	會眾
Praise	Majesty	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
唱 詩	328 靠主而得的喜樂	會眾
Praise	The Joy of the Lord	Congregation
讀 經	以弗所書 6:1-4	會眾
Scripture	Ephesians 6:1-4	Congregation
獻 樂	祂看顧麻雀	詩班
Offertory	His Eye Is On the Sparrow	Choir
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	A Submissive Family	王鴻傳道
Sermon		Pastor Joshua Ong
唱 詩	330 神的路	會眾
Praise	God's Way	Congregation
奉 獻		Mansi Huang
Offertory		Steven Shao
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三一頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2011年6月12日 10:30 AM)

證道 Sermon	Pastor Joshua Ong	成主班 Adult	暫 停
翻譯 Interpreter	Brother Joshua Liu	幼幼班 Toddler	Jojo and Alan
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Rob, Betty Joshua, Lusheng
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄		
司琴 Pianist	元 杰弟兄	午 餐 Lunch	湯衍萃姊妹 陳彩平姊妹 林 怡姊妹
招待 Usher	吳文正/湯衍萃		
Power Point	Luoman & Mansi	6/17 週五 團契聚會	杜一平姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄	Friday snack	王 苑姊妹 陳靄芬姊妹
司獻 Offertory	Mansi Huang Steven Shao		

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日喜見鄧瑞珠姊妹參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
3. 午餐後舉行六月份慶生會，請參加。
4. 週三(6/15)禱告會分區舉行，請擇一參加。
5. 週五(6/17)團契聚會為希伯來書查經，由葉衛平弟兄帶領，請參加。
6. 本週請為以下五個家庭代禱—嚴生貴弟兄家、嚴曉初弟兄家、鄭文紅姊妹家、Rob Moore弟兄家、邵志軍弟兄家。
7. 劉牧師師母今日在小岩城以馬內利華人浸信會事奉，請代禱。
8. 古柏恩執事令堂於上週五作頸部腫瘤手術，求主憐憫，醫治保守。
9. 何蘊琴姊妹週一(6/13)將赴紐約就業，求主保守在外地的生活，並有合適的教會。
10. 為建堂工作迫切代禱，求主保守—* 施工中：油漆、天花板、地坪、西側外部樓梯、影音、水電、空調管線、擋土牆、人行道；庭院植被與灌溉系統；* 氣候、工程進度與工地安全；* 建堂經費需要。
11. 達福地區華人浸信會2011聯合退修會將於9/2(五)-4(主日)在 Cedar Hill (Dallas)舉行，邀請唐崇懷牧師為講員，請參考佈告欄海報及教會網頁資訊，教會補助報名費每人50%(不逾\$40)。
12. 肢體關懷與代禱：* 為遠行肢體代禱—盛亦煒執事週六回上海(6/18-7/9)；錢鷹姊妹偕兒女在中國；江航姊妹偕子在中國；武允平姊妹闔家在中國、謝玉蓮姊妹闔家在中國、王彬彬姊妹闔家在 Memphis。* 王鴻傳道台灣短宣之行(7/5-8/7)。* 為身體欠安的肢體代禱—古柏恩執事癒後；杜一平姊妹、許疆姊妹、吳文正執事健康。* 為畢業生代禱—何子行-八月(感謝主已獲就職通知)。

June 8, 15, 22	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting 週三家庭禱告會	Ernest Wu 吳文正執事家	David Yip 葉衛平弟兄家	Alan Yam 任偉良執事家

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Last Sunday, we were glade to see Sis. Swee Tang come to worship with us, thank Lord, may He bless her.
3. After lunch, we will celebrate June birthdays, please attend.
4. Wednesday (6/15) prayer meeting will be held at different homes, please attend.
5. Friday (6/17) fellowship will be Bible Study of the book of Hebrew, led by Bro. David Yip, please attend.
6. Please pray for five families this week: Bro. Shenggui Yan and family;

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年六月十二日 June 12th, 2011

- Bro. Xiaochu Yan and family; Sis. Sara Nolan and family; Bro. Rob Moore and family; Bro. Jack Tai and family.
- Pastor & Mrs. Liu are ministering at Emmanuel CBC of Little Rock today, please pray for them.
 - Pray for Dennis Krueger's mother's recovery from her neck tumor surgery on last Friday, may God's mercy and healing be with her.
 - Sis. Vicky Ho will fly to New York for her career job on Monday, may God watch over her life and provide a good church.
 - Please continue to pray for the church building: * Constructions in process: Paint, ceiling, floor, Side walk & Retain wall, AV, utility, AC works. * Constructions in plan: Landscaping & irrigation. * Appropriate weather and construction safety. * Funding needs.
 - DFW CBC 2011 Joint Retreat will be held on Fri. Sep. 2nd ~ Sun. 4th, September at Cedar Hill (Dallas), with speaker Rev. Joseph Tong. Please see details on bulletin board or church website. Church will support every attendant registration fee 50% (up to \$40).
 - Intercessions: * Please pray for those who are on a trip— Deacon David Sheng goes to China on Saturday; Sis. Ying Qian and children in China; Sis. Hang Jiang and sons in China; Sis. Michelle Wu and children in China; Sis. Grace Xie and sons in China; Sis. Binbin Wang and children in Memphis. * Pastor Joshua Ong's Taiwan short term mission trip (7/5-8/7). * Those who are in physical weakness: Dennis's recovery; Sis. Jiang Xu, Sis. Yiping Du; Deacon Ernest Wu. * Pray for the graduates: Vincent - August. (got a job offer, thank Lord)

上週統計 Last Week's Statistics (2011年6月5日)

主日崇拜 Sunday Worship	106人	姊妹會 Women Group	人
禱告會 Prayer Meeting	12人	週五團契 Friday Fellowship	46人
奉獻 General Offering	5065.00	Building	120.00

下週事奉表 Next Week's Services (2011年6月19日)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄	幼幼班 Toddler	Jojo and Alan
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Rob, Betty Joshua, Lusheng
翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄		
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母	午餐 Lunch	陳靄芬姊妹 傅經緯姊妹 葉玉卿姊妹
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃		
Power Point	劉丹輝弟兄	6/24 週五團契聚會	暫停
音控 Audio	劉智輝弟兄		
司獻 Offertory	Betty Tong Galen Hu	6/25 週六小組聚會	北、東北、東、西 英語、粵語



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH
MEMPHIS, TENNESSEE
TERRY K. CUNNINGHAM
ARCHITECT

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Joshua Ong Youth Pastor 王鴻傳道 (626) 329-2772
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

3941 Parchman St.
 North Richland Hills
 TX 76180-8803
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com